

Announcement



Sunday, 13 May 2018

Ramadan Working Hours

Dear Valued Customer,

Ramadan Kareem!

Kindly note that the working hours for Jafza Service Centres during the holy month of Ramadan will be as follows:

- For the first three weeks of Ramadan; from 8:00 am till 2:00 pm.
- The Last week of Ramadan; from 10:00 am till 02:00 pm.

We would like to remind you that as per Jafza Rules and Regulations, all Free Zone companies are required to reduce their working hours from 8 hours per day to 6 hours per day. The reduced working hours are applicable to all employees and any additional hours worked are subject to overtime payments as per the regulations.

We wish you the very best of blessings from the holy month of Ramadan.

For any clarifications or information, please contact Jafza Call Centre at 800-Jafza (800-52392)

[Jebel Ali Free Zone](#)

أوقات العمل خلال شهر رمضان المبارك

العملاء الكرام ،

رمضان كريم!

نود أن نحيطكم علما بأن أوقات العمل في مراكز الخدمات بالمنطقة الحرة لجبل علي "جافزا" خلال شهر رمضان المبارك ستكون على النحو الآتي:

- في الأسابيع الثلاثة الأولى من شهر رمضان من 8:00 صباحا حتى 02:00 مساءً
- في آخر أسبوع من شهر رمضان من 10:00 صباحا حتى 02:00 مساءً

وفيما يتعلق بشركات المنطقة الحرة لجبل علي فيجب عليها الالتزام بقوانين جافزا وتخفيض عدد ساعات العمل من 8 ساعات إلى 6 ساعات في اليوم الواحد لجميع العاملين، وأي ساعة إضافية تخضع لأجر العمل الإضافي.

تتمنى لكم التوفيق والسداد خلال شهر رمضان المبارك.

لمزيد من التفاصيل يرجى التواصل مع مركز الاتصال على 800-Jafza (800-52392)

[المنطقة الحرة لجبل علي](#)